
Protokół posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej 
i Rynku Pracy  

 
Nr  1/2024  w dniu 16 maja 2024 

 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  16.15 zakończono o godz. 17.25 
 

 

L.p Imię i nazwisko Podpis 
1. 

 
Iwona Tyll 

Przewodnicząca 
 

obecna 

 2. 
  

Anna Twardowska       
Wiceprzewodnicząca   

 
obecna 

3. Ewa Roman   
Sekretarz 

 
nieobecna 

4. Małgorzata Osuch    
 

 
obecna 

5. Tomasz Kranc  
 

 
obecny 

6. Wiesław Nowak  
 
 

 
obecny 

7. Robert Woźniak      
 
 

 
obecny 

8. 
 

Leszek Zdrzałka     
   
 

 
obecny  

 

 

 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Ewa Roman Sekretarz Komisji Zdrowia (…) 

2………………………………….. 

 

 Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

4. Natalia Pałczyńska -  Przewodnicząca Rady Powiatu.  
5. Radosław Kubisz - Sekretarz Powiatu. 
6. Ewa Szczepaniak - Skarbnik Powiatu.  
7. Kinga Kuczyńska  - Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zdrowia w 
Starostwie. 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Powitanie, sprawy organizacyjne. 

1.2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

1.3. Omówienie materiałów na II sesję Rady Powiatu. 

1.4. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

1.5. Zakończenie. 

 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
Nie zaistniała taka potrzeba 

 
 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Zebranych na posiedzeniu powitała przewodnicząca Komisji Zdrowia Iwona Tyll 

oraz przedstawiła imiennie członków Komisji i zaproszonych gości.  

Następnie podjęto działania związane z ukonstytuowaniem się Komisji. 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała kandydata na wiceprzewodniczącego w 

osobie Wiesława Nowaka, który nie wyraził zgody. Starosta Tomasz Kranc 

zaproponował kandydatkę  Annę Twardowską. Ustalono, w jednomyślnym głosowaniu 

- jawnym, że wiceprzewodniczącą została Anna Twardowska.  

Kandydata do pełnienia funkcji sekretarza Komisji zaproponowała przewodnicząca 

Iwona Tyll  tj. Ewę Roman. Jednocześnie poinformowała, że ze względu na zgłoszoną 

wcześniej nieobecność kandydatki,  radna Ewa Roman złożyła  oświadczenie woli 

(załącznik nr 1 do protokołu) do pełnienia funkcji sekretarza Komisji. Członkowie 

zagłosowali jednomyślnie za powierzeniem funkcji sekretarza Komisji Ewie Roman. Z 

uwagi na nieobecność Ewy Roman na posiedzeniu, Przewodnicząca Iwona Tyll 

zaproponowała aby dzisiejsze posiedzenie protokołowała Małgorzata Osuch, która 

wyraziła zgodę, a wszyscy obecni członkowie Komisji zaakceptowali tą kandydatkę. 

W dalszej kolejności przystąpiono do omawiania materiałów na II sesję  Rady. I tak: 

Skarbnik Powiatu omówiła pkt 14 projektu porządku sesji w sprawie zmian uchwały 

budżetowej na 2024 rok, informując, że planowana jest także autopoprawka.  
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Pytania zadali radni: Anna Twardowska – w sprawie i Wiesław Nowak – w sprawie 

dofinansowania do likwidacji azbestu w gminach. Skarbnik udzieliła wyczerpującej 

odpowiedzi. Skarbnik omówiła także pkt 13 porządku obrad w sprawie podjęcia 

uchwały związanej z zasadami, sposobami i trybem umarzania, odraczania terminu 

lub rozkładania na raty spłat należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, 

które przysługują Powiatowi Wągrowieckiemu lub jego jednostkom organizacyjnym. 

 
Projekty uchwał z pkt 11, 12, planowanego porządku obrad Rady omówiła 

kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zdrowia, Kinga Kuczyńska. Nie wniesiono 

uwag do projektu uchwały w pkt. 10 w sprawie zmiany uchwały  dotyczącej założenia 

Spółdzielni Socjalnej i także do uchwały w pkt 12 co do określenia liczby 

przedstawicieli Powiatu Wągrowieckiego w Radzie Społecznej przy wągrowieckim 

ZOZ. Odnośnie uchwały w pkt 12 wybrano z Komisji Zdrowia przedstawicieli do prac 

w przedmiotowej komisji kontrolnej w osobach: Anna Twardowska (zgłosiła się 

osobiście) i Leszek Zdrzałka. Kandydatów porto jednomyślnie „za”. Proponowano 

także członka Wiesława Nowaka, który nie wyraził zgody. 

Następnie, Sekretarz Powiatu omówił pkt 6 projektu obrad w sprawie informacji nt. 

oceny stanu i potrzeb cyfryzacji jednostek powiatowych. Radna Anna Twardowska 

zadała pytania związane z dofinansowaniem zewnętrznym tego projektu i 

przeszkoleniem pracowników oraz czy dotyczy wszystkich jednostek podległych 

Powiatowi. Sekretarz udzielił wyczerpujących odpowiedzi. Szczegółowe informacje 

dotyczące omawianego zagadnienia zawiera przedmiotowy materiał sesyjny. 

Radosław Kubisz omówił także pkt 7 porządku obrad w sprawie wygaśnięcia 

mandatu radnej Rady Powiatu Justyny Michalskiej, wywiązała się dyskusja, która nie 

wniosła proponowanych zmian do projektu danej uchwały. W związku z uchwałą w pkt  

7. Sekretarz omówił także  kolejną z pkt 8, dot. zmiany w składzie Komisji Konkursowej 

powołanej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora MOW w 

Antoniewie. W uchwale, w miejsce radnej Justyny Michalskiej proponuje się radnego 

Michała Liskę. Sekretarz omówił także projekty uchwał z pkt 9 i 15 obrad, do których 

nie zgłoszono pytań.   

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie zaopiniowanie materiałów na II 

sesję Rady, podjęto jednomyślnie opinię pozytywną.  



 

Na zakończenie posiedzenia Przewodnicząca podziękowała za podjęcie się przez 

radnych nowych zadań w ramach Komisji Zdrowia i także doraźnych, podziękowała 

gościom za przybycie oraz poinformowała, iż kolejne posiedzenia Komisji Zdrowia 

będą odbywać się w czwartki (raz lub dwa razy w miesiącu) zgodnie z Planem pracy. 

 
 
 

5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
1.1  Zapytania 
 
Nie zgłoszono. 
 
 
5.2   Opinie 
 
Nie wygłoszono   
 
 

      5.3  Stanowiska 
 
Nie podejmowano  
 
 
5.4   Wnioski 
 
Nie podejmowano  
 

 
 
 

 
     Protokołowała :                                                   Przewodnicząca  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 
     /Małgorzata Osuch/                                                        / Iwona Tyll / 

 

 
 


